

聖堂報告

祝聖拉特朗大殿（慶日）

09/11/2025

1. 2025 年九龍區「明愛賣物會」今天在界限街花墟公園舉行；本堂設有攤位，歡迎各位教友到場支持，共襄善舉。

2. 十一月為煉靈月，教友可於本月份開始在聖堂辦事處門外設置的表格，為亡者填寫名字。本堂神父將在煉靈月內，於平日彌撒中為亡者祈求安息。

信友如滿全辦告解、領聖體及為教宗意向祈禱之條件，並履行善工，可為煉靈取得全大赦；詳情請參閱教區網頁。

3. 「西南九龍總鐸區」將臨期避靜將於 11 月 30 日（星期日）下午 2 時至 5 時於本堂舉行。主題為「願你受讚頌」，神師為林祖明神父，內容包括朝拜聖體、講道及辦理修和聖事。誠邀各位參與，詳情請參閱海報。

4. 為資助「慈悲香港」服務更生者、露宿者、吸毒者、受庇護者和我們的小兄弟姊妹，今天彌撒後在聖堂門外發售「明愛天糧」製造的「慈悲香港曲奇」，六件曲奇每盒\$50，請教友踴躍購買，詳情請參閱海報。

5. 本堂將於 11 月 22 日(星期六)203 室下午 2:30-4:30 舉辦「“依”人陪你傾」青年靈修分享活動，由兩位耶穌會讀書修士主持，歡迎有興趣的教友，特別是青年參加。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Dedication of the Lateran Basilica
9th November 2025

1. The “Caritas Charity Bazaar 2025” for Kowloon District is being held today at Fa Hui Park, Boundary Street. Our Chapel will have booths at this event; we invite you to join us for a day of fun and fellowship. Your generous support would be greatly appreciated. Come and be a part of this wonderful community event!
2. November is the month dedicated to the Holy Souls in Purgatory. Memorial Masses may be offered for the deceased on weekdays. If you would like to offer Masses for your dearly departed, please indicate your intentions using the forms available outside the Chapel Office.

A plenary indulgence is granted to the faithful who fulfill the conditions of confession, Holy Communion, and prayer for the Holy Father’s intentions. For details, please refer to the website of the Diocese of Hong Kong.
3. To support MercyHK services for rehabilitated individuals, street sleepers, drug addicts, asylum seekers, and our community members, please purchase "MercyHK Cookies" produced by "Caritas Lavie" after Mass outside the Chapel. The cookies are \$50 per pack (6 cookies). Check the poster for more details.
4. An Ignatian youth workshop “CHAT SJ” will be held by two Jesuit brothers on November 22 (Saturday) 2:30 to 4:30pm at our Chapel. Young people are mostly welcome to join.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!